
Referat af generalforsamling GF Knolden 

 15. februar 2023 
  

  

 

1. Valg af dirigent. 

 

• Peter Toft vælges. Dirigenten fastslår, at generalforsamlingen er lovlig og 

beslutningsdygtig. 

• Steen Schüsler tager referat. 

   

2. Formanden aflægger beretning. 

 

• Beretning er udsendt på forhånd, og som yderlige kommentar fortalte formanden, at 

bestyrelsen ville overveje for fremtiden kun at udsende selve indkaldelsen til 

generalforsamling og undlade at sende regnskab og budget. 

• Formanden udtalte tak for mange år som formand til Peter Toft, der afgik sidste år, 

men ikke var tilstede på grund af corona, til Steen Schüsler som afgående mangeårig 

(38 år) kasserer og til Heino Sayk som afgående mangeårig bestyrelsesmedlem. Alle 

blev overrakt en vingave. 

• Beretning blev godkendt enstemmigt.   

 

3. Kassereren fremlægger der reviderede regnskab.  

 

• Kasseren udtaler, at der for første gang i mange år er et udestående kontingent. Dette 

skyldes et dødsbo. Desuden blev det påpeget, at der på grund af beslutning om stop 

af græsslåning er udsigt til en stadig større formue. 

• Regnskabet blev godkendt enstemmigt. 

 

 

4. Indkomne forslag 

  

• Bestyrelsen foreslår, at vi fortsætter med begrænset græsslåning ved søen. 

• Lis Christensen udtalte at hun i den varme sommer havde været nervøs for brand i 

det lange græs op af hendes hæk, men ellers var meget tilfreds. 

• Pedro Plaza udtalte at personer havde lidt af høfeber på grund af det lange græs. 

• Bente Petersen udtalte, at ejendomsmægler havde fortalt, at udsigten havde gjort 

hendes mere værd. 

• Steen Schüsler roste den måde, som området var blevet vedligeholdt på. 

• Jesper Nielsen fortalte, at flere af naboer til området selv havde slået græs langs 

deres hække. 

• Forslaget blev vedtaget med overvældende majoritet.  

 

5. Budget  

 

5.1 Fastsættelse af evt. vederlag til bestyrelsen 

 

• Bestyrelsen foreslår uændret vederlag på kr. 2500 til formand og kasserer og kr. 300 

til øvrige bestyrelsesmedlemmer. 



 

Konklusion 

• Bestyrelsens forslag blev godkendt. 

 

 

5.2 Budget og kontingent fastlæggelse 

 

• Bestyrelsen foreslår kr. 300 

 

Konklusion 

• Bestyrelsens forslag blev godkendt.  

 

6. Valg af kasserer 

 

• Steen Schüsler genopstiller ikke. Jesper Nielsen, Rypelyngvej 1 blev valgt med 

akklamation. 

 

7. Valg af 1 bestyrelsesmedlemmer 

 

• Heino Sayk genopstiller ikke. Synne Hoch, Mosebakken 19D vælges med 

akklamation.  

• Pedro Plaza genvælges med akklamation. 

 

 

8. Valg af 2 suppleanter 

 

• Anders Krieger, Mosebakken 17 og Kurt Worsøe, Multebærvej 9 genvalgt med 

akklamation. 

 

9. Valg af 2 revisorer 

 

• Steen Schüsler, Ulvefodvej 11 og Heino Sayk, Tranebærvej 9 vælges med 

akklamation. 

 

10. Valg af 2 revisor-suppleanter 

 

• Bent Jensen, Multebærvej 6 og Else Boe, Tyttebærvej 1 genvælges med 

akklamation. 

 

11. Eventuelt 

 

• Bestyrelsen har indhentet tilbud på ukrudt bekæmpelse og snerydning på stier. Det er 

tilbud, som lyder af alt for meget. Efter adskillige betragtninger blev det besluttet at 

bestyrelsen skal gå i kødet på kommunen, idet det ikke er logisk, at det er 

grundejerforeningens ansvar. 


